

HP280 Professional Monitoring Headphone

GENERAL DESCRIPTION



The HP280 Headphones deliver perfect audio performance, comfort, and durability to professional audio engineers and musicians. Precisely tailored frequency response and 50mm neodymium dynamic drivers combine with total comfort and durability to provide the ultimate listening experience, it is ideal for recording and live monitoring application.

- 50mm neodymium driver optimized for studio recording and critical listening
- Semi-open, circumaural design for superior isolation in all kinds of environments
- Adjustable, collapsible headband provides comfort and portability
- Replaceable earcup pads to ensure long product life
- 3 m (10 ft.) Cable provides plenty of length and easy storage
- Carrying Bag protects headphones when on the go or not in use

SPECIFICATIONS

- * Driver: $\phi 50$ mm, neodymium
- * Sensitivity: 98 dB SPL (1mW)
- * Frequency Response: 10-30,000 Hz
- * Maximum Power: 300 mW
- * Rated Impedance: 32 Ω Cable: 3-meter(10 ft.)

INCLUDED



Plug adapter
3.5 mm/6.3 mm



Carrying Pouch

SERVICE

If your HP280 Headphone needs servicing, follow these instructions.

1. Ensure the problem is not related to operation error or external system devices.
2. Keep this owner's manual. We don't need it to repair the unit.
3. Pack the unit in its original packaging including end card and box. This is very important. If you have lost the packaging, please make sure you have packed the unit properly. ALCTRON is not responsible for any damage that occurs due to non-factory packing.
4. Ship to the ALCTRON tech support center or the local return authorization.

Copyright © Ningbo Alctron Electronics Technology CO.,LTD. All rights reserved. Specifications and appearance subject to change without notice.

Ningbo Alctron Electronics Technology CO.,LTD.

No.76 SanCheng Road, XiuFeng Industrial Area, GaoQiao Town, NingBo, China.

Tel: +0086 574 87150672

Fax: +86 574 87157176

E-mail: info@alctron-audio.com

www.alctron-audio.com

HP280 监听耳机

产品介绍



HP280耳机能够为音响工程师和音乐人提供世界一流的音频性能、舒适度和耐用性。精准的频率响应和直径50毫米钹铁驱动圈发声单元，以及完美的舒适度和耐用性能够提供高精度的聆听体验。特别适用于录音室录音和现场监听。

- 50毫米动圈钹铁发声单元特别适用于录音室录音和现场监听。
- 半开放式的头戴式设计特别适用于在各种环境中实现有效监听。
- 可调的伸缩式顶梁具有佩戴舒适、携带方便的特性。
- 3米（10英尺）盘绕式可拆卸线缆可提供足够的长度，并且存放非常方便。
- 保护袋能够在您外出和不使用耳机时，为耳机提供保护。

技术参数

驱动单元:直径50毫米动圈钹铁
灵敏度:98 dB SPL (1mW)
频率范围:10-30,000 Hz
最大功率: 300 mW
阻抗: 32 Ω 线长: 3-meter(10 ft.)

包括



转换插头
3.5 mm/6.3 mm



布袋

保修

如果您的HP280监听耳机需要维修，请按照以下说明操作。

1. 请确保不是因为操作不当或外部设备所造成。
2. 请保存好我们的说明书，返修的时候不必把说明书寄回给我们。
3. 返修的时候请用产品原来的包装箱来包装，这是非常重要的。如果你已丢失原包装，请确保您正确包装和保护好本耳机。ALCTRON是不负责由于非原厂包装造成任何损害。
4. 运送到ALCTRON技术支持中心或当地的授权经销商。

版权所有©宁波奥创电子科技有限公司,所有权保留。必要的技术数据和外观更改恕不另行通知。

宁波奥创电子科技有限公司

地址：浙江省宁波市海曙区秀丰工业区三成路76号

电话：+86 574 87150673

传真：0574-87157176

邮箱：sales@alctron-audio.com

网址：<http://www.alctron-audio.com>

全国统一服务热线：4000-160-112